
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 7/17 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 5. 4. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
Prisotni: K. Ernestl, C. Filipič, Z. Jernejc, M. Koželj, T. Martun, R. Pergarec, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
I. Falnoga, A. Fekonja, M. Gams, G. Kramberger, J. Pungerčar, T. Ručigaj, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 6/17, seje z dne 22. 3. 2017 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali sklepe in potrdili zapisnik zadnje seje IO SVIZ/IJS. 
Člani, ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      V pogovoru s Sekretarko SVIZ OO Ljubljane in okolica smo izvedeli, da pogajanja med vlado 
in sindikati javnega sektorja za odpravo plačnih anomalij potekajo tedensko, kot je bilo terminsko 
načrtovano. Pogajanja so zahtevna, potekajo počasi in upamo, da bodo končana do 1. maja, ko 
naj bi bil sklenjen dogovor o ukrepih na področju stroškov dela in drugih ukrepih v javnem 
sektorju, v točki za odpravo prvih anomalij v plačnem sistemu. 
  
  

b)      Med člane smo poslali kratko anketi o dodatnih ugodnostih v Atlantisu in o Menzi. 
  
ba)         Na anketo o dodatnih ugodnostih v Atlantisu  je odgovorilo 93 oseb. Večinsko 
mnenje članov je odgovorilo pozitivno za dodaten nakup vstopnic,  zato smo  rezultate 
upoštevali pri planu porabe finančnih sredstev sindikata za letošnje leto. 
  
bb)         Na anketo o inštitutski menzi se je odzvalo  71 oseb. Odgovore na vprašanja in 
številne predloge posameznikov bomo posredovali najemniku restavracije, Dulcis gourmet, 
da se bodo lažje približali željam in potrebam gostov.   
  
  

Vprašanje 1, ALI STE ZADOVOLJNI S KOLIČINO HRANE  Da 39 
  Ne 25 

Vprašanje 2, ALI STE ZADOVOLJNI S KVALITETO  HRANE  Da 49 
  Ne 20 

Vprašanje 3, ALI STE ZADOVOLJNI S HITROSTJO POSTREŽENE HRANE  Da 58 
  Ne 6 



Vprašanje 4, SE VAM ZDI CENA PREVISOKA  Da 29 
    Ne 35 

 
 

  
  

Brez ocene 4 osebe 
Pohvala hrane in osebja 11 oseb 
Smrad 15 oseb 

  
c)       Skupščina sindikata SVIZ/IJS je potekala 30. 3. 2017. Podrobno smo pregledali finančno 
poslovanje in aktivnosti sindikata v lanskem letu in planirali porabo finančnih sredstev za letošnje 
leto. Glede na dejstvo, da imamo presežek prihodkov nad odhodki, smo sklenili, da bomo v 
letošnjem letu namenili več sredstev za naše aktivnosti. Povečali smo postavke za izlet, Atlantis 
in nerazporejena sredstva, ki jih bomo namenili za participacijo pri nakupu smučarskih kart v 
sezoni 2017/2018. Dodatno smo predlagali 10-odstotno participacijo sindikata pri koriščenju 
inštitutskih počitniških kapacitet. Ker se skupščine ni udeležilo zadostno število oseb, smo 
vsakemu članu poslali volilni listič, ki ga morajo posamezniki vrniti do 11. 4. 2017, da se bodo 
zjasnili s strinjanjem ali nestrinjanjem sklepov, sprejetih na skupščini (tako kot vsako leto doslej).  
  
3.       Priprave na Shod za znanost 

  
Že na seji 22. 3. 2017 smo poročali, da se v mesecu aprilu pripravlja dogodek Shod za znanost, 
katerega priprave so sedaj že v polnem teku in bo potekal v 19. aprila 2017. Predvidoma naj bi se 
raziskovalci in ostali zaposleni, ki delajo v raziskovalni sferi, zbrali na ploščadi pred Moderno 
galerijo 19. 4. 2017 ob 14.30. Vsak udeleženec pohoda naj bi imel s seboj (po lastni izbiri) knjigo, 
skripto, bilten, letno poročilo ipd., v katerega bi napisal posvetilo po svoji presoji. Raziskovalci bi 
tudi na posebni instalaciji izpostavili odmevne znanstvene dosežke zadnjih 15-ih let (IJS okoli 30 
dosežkov). To literaturo bi nato pustili Državnem zboru, kjer bo simbolizirala napredek in dosežke 
slovenskih raziskovalcev. 
  
Sprevod naj bi se s ploščadi pred Moderno galerijo najprej premaknil pred Državni zbor, nato 
pred stavbo vlade in končno na Novi trg. V atriju ZRC SAZU bi sledila tiskovna konferenca, na 
kateri bi govorili predstavniki treh (mlajše, srednje in starejše) generacij, na trgu samem pa bo 
krajši kulturni program. 
  
Organizacijski odbor Shoda za znanost bo deklaracijo oz. Poziv za znanost poslal predsednikom: 
vlade, državnega zbora in državnega sveta. Shoda se bodo poleg  raziskovalnih inštitutov udeležili 
tudi raziskovalci z univerz v Ljubljani, Kopra in Nove gorice. 
  
Sklep 1: Tudi naša ustanova (IJS) se bo dogodku priključila, zaposlene pa bomo natančno 
obveščali, kako naj se na pohod pripravijo in kako bo dogodek potekal, da bo dosegel želeni 
učinek. 
  



4.       Razno 

  
a)      Na predlog članov bomo 3-dnevni sindikalni izlet v Italijo razpisali v kratkem oz. do sredine 
aprila. Člani so podali predlog, da bi si letos v Italiji ogledali mesteca, trge in vasi Cinque Terre, 
Portofino, Piso, Lucco, Rapalo in Mantovo.  Prejeli smo predlog potovanja agencije MM Turist, ki 
je cenovno ugoden, tridnevno potovanje pa bi potekalo  med  26. in 28. majem 2017. Koliko 
natančno bo prispeval sindikat k izletu, bo znano, ko bomo vedeli za končno število udeležencev 
izleta, predvidoma pa največ 40 EUR (tako kot lani). 
  
b)      Član IO SVIZ/IJS  nas je opozoril, da zaposleni na IJS ne prejemajo več obvestil in vabil na 
otvoritve slikarskih razstav, ki jih prirejamo v glavni avli. Prisotni na seji so se strinjali, da bi morali 
obvestila o otvoritvi razstave pošiljati vsem zaposlenim. 
  
Sklep 2: Vodstvo IJS bomo zaprosili, da se vabila na otvoritve razstav ponovno pošiljajo na vse 
zaposlene. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00 

Sejo je vodil: M. Koželj                                                          Zapisnik pripravila:    M. 
Štraus                                                                                                        Zapisnik pregledal:     J. 
Pungerčar 

Ljubljana, 7. 4. 2017 

  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


